

驰洋9000 四轮定位仪

产品名称	驰洋9000 四轮定位仪
公司名称	青岛金华工业集团有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:驰洋 型号:9000
公司地址	中国 山东 青岛市 市北区辽阳西路51号
联系电话	86 532 85656888-839

产品详情

品牌 驰洋 型号 9000

蓝牙手持式大屏幕遥控系统；世界先进的软件程序、内置3d引擎，3d动画及语音提示；

蓝牙手持式大屏幕遥控系统；电子水平显示及电池电量显示功能；

19寸液晶显示、美观、大方、环保；国内唯一的24寸特大夹具、可测各种车型；

国内唯一的倾斜式机头，可靠的超低底盘测量功能，退缩角检测准精确；

独立的偏心补偿编码系统，真实的偏心补偿功能；近两万种车型数据，可随时更新并可网上升级；

系统具有智能性，出现故障时可以自动提示。4000毫安时大容量锂电池，无记忆性，带休眠功能。

wireless handheld large screen remote control system the world advanced software procedure, 3d engine inside, enjoy the 3d living picture and the voice prompt electronic level demonstration and battery capacity demonstration function

19 inches liquid crystal monitor, not only have a good look but also enjoy environmental protection quality domestic

unique 24 inches oversize clamp, can be suitable for all kinds of vehicle type unique sloping type head. can measure

the ultra-low chassis a unique rotate sensor, make run out to be accurate and true test intelligent software system,

malfunction prompt will appear automatically standard 5 layers smd pcb. guarantee to work normally under the

abominable environment 4000mah large capacity li battery. the life-span of battery is longer, and the head can work

more time 名称 测量精度 测量范围 前束角 $\pm 0.02^\circ \pm 2.5^\circ$ 外倾角 $\pm 0.01^\circ \pm 12^\circ$ 主销后倾角 $\pm 0.04^\circ \pm 18.5^\circ$

主销内倾角 $\pm 0.05^\circ \pm 20^\circ$ 退缩角 $\pm 0.05^\circ \pm 2.5^\circ$